

Warm Tips of Traveling for 2007 IEEE ICAL

【 Conference Venue 】 Shandong Hotel 2-1 Ma An Shan Road, Jinan, China

【 Awards Banquet 】 Sofitel Silver Plaza 66 Luo Yuan Street, Jinan, China

【 The routes to Shandong Hotel 】

I . Railway Station → Shandong Hotel

(i) Take Bus K51 at Railway Station and get off at Spring City Square, then change Bus K100 to Spring City Park; Walk south about 60 meters, turn right, then go straight about 200 meters, you'll see Shandong Hotel on you left.

(ii) Take Bus 18 at Railway Station and get off at Stadium, then change Bus 110 to Spring City Park; Walk south about 60 meters, turn right, then go straight about 200 meters, you'll see Shandong Hotel on you left.

II . Long Distance Bus Station → Shandong Hotel

(i) Take Bus 5 at the Long Distance Bus Station and get off at Spring City Square, then change K100 to Spring City Park; Walk south about 60 meters, turn right, then go straight about 200 meters, you'll see Shandong Hotel on you left.

(ii) Take Bus K68 at the Long Distance Bus Station and get off at Shun Geng Road, walk to the opposite side of the Jing Shi Road, then change Bus 110 to Spring City Park; Walk south about 60 meters, turn right, then go straight about 200 meters, you'll see Shandong Hotel on you left.

III. YaoQiang International & Domestic Airport → Shandong Hotel

Take the Airport Bus at the exit and get off at the Long Distance Bus Station, then you can go on according to the routes from the Long Distance Bus Station to Shandong Hotel.

IV. Jinan East Station → Shandong Hotel

(i) Take Bus 14 at Jinan East Station and get off at Spring City Square, then change K100 to Spring City Park; Walk south about 60 meters, turn right, then go straight about 200 meters, you'll see Shandong Hotel on you left.

(ii) Take Bus 31 at Jinan East Station and get off at Shanshi Crossing, walk to the northwest of the crossing, then change Bus 110 to Spring City Park; Walk south about 60 meters, turn right, then go straight about 200 meters, you'll see Shandong Hotel on your left.

【 The routes from Shandong Hotel to other hotels 】

I . To Jinan Nanjiao Hotel (No.2 Ma An Shan Road, Jinan, China)

Walking route: Jinan Nanjiao Hotel is the west neighbor of Shandong Hotel, so you can walk there. (about 2 min)

II. To Shandong Old-Cadre's Entertainment Center (No.11 Ma An Shan Road, Jinan, China)

Walking route: Walk west along Ma An Shan Road, go on towards west about 120 meters after you go across the first crossing, then you will see it on your right. (about 10 min)

Ride route: Walk east to the crossing, turn left, go about 60 meters, you can arrive at the stop named Spring City Park. Take Bus K54 to Jinan Business School, then walk west about 50 meters, you will see it on your right.

III. To Shandong TV Hotel (No.83 Jing Shi Road, Jinan, China)

Walking route: Walk across Spring City Park to its north gate, go to the opposite side of Jing Shi Road, then walk east about 100 meters, you will see it on your left. (about 20 min)

Ride route: Walk east to the crossing, turn left, go about 60 meters, you can arrive at the stop named Spring City Park. Take Bus 110 or 48 to Shun Geng Road, then walk west about 100 meters, you will see it on your right.

IV. To My Hotel (No.13 Ma An Shan Road, Jinan, China)

Walking route: Walk west along Ma An Shan Road, go on towards west about 150 meters after you go across the intersection, turn right, then go north about 50 meters, you will see it on your left. (about 10 min)

Ride route: Walk east to the crossing, turn left, go about 60 meters, you can arrive at the stop named Spring City Park. Take Bus K54 to Jinan Business School, then walk west about 100 meters, turn right, then go north about 50 meters, you will see it on your left.

V. To Lu Zhong Hotel (No.68 Ma An Shan Road, Jinan, China)

Walking route: Walk west along Ma An Shan Road, turn right along the road, then go north about

200 meters, you will see it on your left. (about 20 min)

Ride route: Walk east to the crossing, turn left, go about 60 meters, you can arrive at the stop named Spring City Park. Take Bus K54 to Hero Mountain, then walk south about 100 meters, you will see it on your right.

VI. To Jinyuan Hotel (No.73 Jing Shi Road, Jinan, China)

Walking route: Walk east along Ma An Shan Road, turn left at the first crossing, then go north till the intersection of Jing Shi Road and Shun Geng Road, turn right, walk east along Jing Shi Road till the intersection of Jing Shi Road and Qian Fo Shan Road, turn left, go north about 300 meters, you will see it on your left. (about 20 min)

Ride route: Walk east to the crossing, turn left, go about 60 meters, you can arrive at the stop named Spring City Park. Take Bus 110 to Qian Fo Shan Road, then walk north about 200 meters, you will see it on your left.

2007 IEEE 自动化与物流国际会议乘车路线温馨提示

| | | |
|--------|----------|------------------|
| 【会场】 | 山东大厦 | 山东省济南市马鞍山路 2-1 号 |
| 【颁奖晚宴】 | 银座索菲特大酒店 | 山东省济南市泺源大街 66 号 |

【到达山东大厦的路线】

1. 火车站→山东大厦

路线一： 火车站坐 **K51 路**在泉城广场(泺源大街)下车，在泉城广场换乘 **K100 路**到泉城公园（舜耕路济南电视台对面）下车，南行 60m 右拐，前行 200m 路南；

路线二： 火车站坐 **18 路**在体育场(千佛山路与文化西路交叉口东南)下车，南行 100m 到体育场（千佛山路路西）换乘 **110 路**到泉城公园（舜耕路济南电视台对面）下车，南行 60m 右拐，前行 200m 路南。

2. 长途汽车总站→山东大厦

路线一： 长途汽车站（济泺路）坐 **5 路**在泉城广场(黑西路)下车，在泉城广场换乘 **K100 路**到泉城公园（舜耕路济南电视台对面）下车，南行 60m 右拐，前行 200m 路南；

路线二： 长途汽车站（济泺路）坐 **K68 路**在舜耕路(经十路路南)下车，经过街天桥至马路对面，在舜耕路（经十路北）换乘 **110 路**到泉城公园（舜耕路济南电视台对面）下车，南行 60m 右拐，前行 200m 路南。

3. 遥墙机场→山东大厦

在机场出口处乘坐机场大巴到达长途汽车站，再按照从长途汽车总站到山东大厦的路线，即可到达。

4. 从济南东站→到山东大厦

路线一： 济南东站(历黄路)坐 **14 路**在泉城广场换乘 **K100 路**到泉城公园（舜耕路济南电视台对面）下车，南行 60m 右拐，前行 200m 路南；

路线二： 济南东站(历黄路)坐 **31 路**在山师路口(路口北)下车，从路口向西 50m 到山师路口（路口西北）换乘 **110 路**到泉城公园（舜耕路济南电视台对面）下车，南行 60m 右拐，前行 200m 路南。

【 从山东大厦会场到达各宾馆的路线 】

1. →济南南郊宾馆（济南市马鞍山路 2 号）

步行路线：南郊宾馆位于山东大厦西邻，步行即可到达。（约 2min）

2. →山东省老干部活动中心（济南市马鞍山路 11 号）

步行路线：沿马鞍山路西行，过十字路口后，继续西行 120m 路北。（约 10min）

乘车路线：沿马鞍山路向东行至路口左转，前行 60m 到达泉城公园（舜耕路济南电视台对面）站牌，乘 **K54 路**到市商校（马鞍山路省体育中心南）下车，西行 50m 路北。

3. →山东电视大厦（济南市经十路 83 号）

步行路线：到马路对面从泉城公园南门进入，穿过泉城公园到达其北门，经过街天桥（中国移动桥）到经十路路北，向东行 100m 即可到达。（约 20min）

乘车路线：沿马鞍山路东行至路口左转，前行 60m 到达泉城公园（舜耕路济南电视台对面）站牌，乘 **110 路**或 **48 路**到舜耕路（经十路路南）下车，西行 100m 路北。

4. →名雅会馆（济南市马鞍山路 13 号）

步行路线：沿马鞍山路西行，过十字路口后继续西行 150m，右拐，向北 50m 路西。（约 10min）

乘车路线：沿马鞍山路东行至路口左转，前行 60m 到达泉城公园（舜耕路济南电视台对面）站牌，乘 **K54 路**到市商校（马鞍山路省体育中心南）下车，西行 100m 右拐，向北 50m 路西。

5. →济南军区第五招待所/鲁中宾馆（济南市马鞍山路 68 号）

步行路线：沿马鞍山路西行，过十字路口后继续西行，沿马鞍山路右转，向北 200m 路西。（约 20min）

乘车路线：沿马鞍山路东行至路口左转，前行 60m 到达泉城公园（舜耕路济南电视台对面）站牌，乘 **K54 路**到英雄山（马鞍山路）下车，南行 100m 路西。

6. →山大饮食培训中心/金苑宾馆（济南市经十路 73 号）

步行路线：沿马鞍山路东行至路口左转，一直向北，行至经十路与舜耕路交叉口，右转，沿经十路向东，行至经十路与千佛山路交叉口，左转，向北 300m 路西。（约 20min）

乘车路线：沿马鞍山路东行至路口左转，前行 60m 到达泉城公园（舜耕路济南电视台对面）站牌，乘 **110 路**到千佛山（千佛山路路东）下车，向北 200m 路西。